





# 厦航E鹭飞(厦航官方版)

XIAMEN AIRLINES

"旅游"吴第 119 名 ★★★☆☆ 3.1,146 个评分 免费

越来越多的人喜欢直接在各大航空公司预订机票,不仅能在第一时间订票成功,还可以累计行程换取更多优惠福利。厦 航 E 鹭飞,便是厦门航空的手机客户端,除了在上面预订机票,如今更是推出了多种特色服务。

# 一、酒店预订

厦航官方手机软件 E 鹭飞除了可以预订机票,如今还增加了"酒店预订"功能,可以在线预订全球 200 多个国家、超过 170 万家酒店。还可提供公寓、别墅、民宿等多种住宿选择。

购买途径: E鹭飞首页—附加服务—酒店预订即可。

# 二、空海联运,机票、鼓浪屿船票一下搞定

厦门航空携手厦门轮渡,可以实现机票 + 船票的一站式购买。在 E 鹭飞手机客户端上购买目的地为厦门机票的旅客,可选购由轮渡公司承运的"鼓浪屿世界文化遗产海上游"旅游套票,或"鼓浪情"轮渡船票 + 贵宾休息室套票。

手指滑动间,即可一站购得至厦门的机票及鼓浪屿官方旅游套票,不必为抢票、买不到上岛票而担忧,是提前规划行程的好助手。

购买途径: E 鹭飞首页—附加服务—游鼓浪屿

# 三、白鹭积分可换爱奇艺 VIP 会员资格

厦航白鹭俱乐部是厦门航空有限公司的积分回馈计划,为白鹭会员提供多种积分累积途径和兑换产品,搭乘厦航航班或天合联盟合作伙伴航班,刷联名信用卡以及在酒店、旅行网、租车类、保险类、教育类、健康保健类等厦航签约合作伙伴处消费都可累积白鹭积分。

白鹭积分可用于兑换厦航和天合联盟奖励机票、厦航奖励升舱、厦航自营贵宾休息室、厦航下属酒店住宿、餐饮、旅游度假产品和积分商城的精美礼品等多种奖励。如今还可以换

取爱奇艺的会员,享受免费看片、跳过广告等多项过瘾看片 服务。

1500 分可兑换月卡; 3100 分可兑换年卡; 5800 分可兑换季卡; 10600 分可兑换年卡。

More and more people like reserving flight tickets from airlines immediately, for which they cannot only make successful reservations at the first time, but also get more discounts and benefits with accumulated mileage. E-egret is a mobile app of Xiamen Airlines, on which not only can flights be booked, but also various special services are supplied.

#### I. Hotel reservation

E-egret, official mobile phone software of Xiamen Airlines, is also provided with the function of "hotel reservation", by which over 1.7 million hotels in more than 200 countries globally can be reserved online, in addition to ticket reservation. Multiple accommodation options including apartment, villa and home-stay hotel are supplied.

**Purchase way:** Homepage of E-egret — Additional Services — Hotel Reservation.

# II. Air-and-sea combined transport and reservation of air tickets and passage tickets to Gulangyu Island at a time

Xiamen Airlines cooperates with Xiamen Ferry to supply one-stop air ticket + passage ticket purchase service. On the E-egret mobile app, those passengers purchasing air tickets with Xiamen as the destination can buy travel ticket packages for "Cruise for World Culture Heritage on Gulangyu Island" by such ferry









company or the "Charm of Gulang" ferry tickets + VIP lounge packages on selection.

With finger slide, the ticket to Xiamen and official travel ticket package for Gulangyu Island can be purchased at one stop, for which you need not to worry about ticket competition or failure to buy the ticket to the Island.

Purchase way: Homepage of E-egret — Additional Services — Travel Gulangyu Island

# III. Exchange iQiyi VIP membership with **Egret bonus points**

Egret Club of Xiamen Airlines is a feedback program

by bonus points of Xiamen Airlines Co., Ltd. The program provides Egret Club members with various ways to obtain bonus points and redemption choices. Members can obtain bonus points by taking flights of Xiamen Airlines or its partners within the SkyTeam Alliance, using co-branded credit cards and making consumption in contracted cooperative partners of Xiamen Airlines

covering hotel, tourism website, car rental, insurance, education, health care and so on.

Egret bonus points can be used to exchange for such various awards as award tickets of Xiamen Airlines and SkyTeam Alliance, award upgrade of Xiamen Airlines, VIP lounges operated by Xiamen Airlines, hotel, restaurant, tourism and vacationing products subordinate to Xiamen Airlines and exquisite gifts in the bonus point shop. Now, they can be exchanged for iQiyi VIP membership to enjoy the services of free video watching, skipping over advertisements and so on.

1500 points can exchange for membership for a month, 3100 for a year, 5800 for a quarter, and 10600 for a year.

